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redakce 18. júla 2024

Mezinárodní summit o ptačí chřipce bude diskutovat o
„plánu managementu masových úmrtí“

badatel.net/medzinarodny-summit-o-vtacej-chripke-bude-diskutovat-o-plane-manazmentu-masovych-umrti

(Cassie B., Natural News ) Mezinárodní summit o ptačí chřipce byl
naplánován na říjen 2024 v americkém hlavním městě Washingtonu.
To vyvolává obavy, že by se mohla objevit další falešná „plandémie“.

Oficiální brožura k události, která se bude konat od 2. do 4. října, říká,
že se zaměří na „vysoce virulentní kmen“ viru, který má schopnost
infikovat lidi.

Kmen influenzy ptáků H5N1 se v poslední době zmiňuje v médiích
stále častěji, přičemž některé zdroje tvrdí, že potenciálně může mít
úmrtnost mezi 25 až 50 procenty infikovaných.

Americké Centrum pro kontrolu a prevenci nemocí (CDC) nedávno
potvrdilo čtvrtý případ viru u člověka v USA, který má spojitost s
propuknutím nákazy mezi dojnicemi.

Všechny dosavadní případy se však týkaly lidí, kteří pracují na
mléčných farmách s infikovanými krávami. Osoba v posledním případě
 zaznamenala pouze oční příznaky a zcela se zotavila.

Přestože CDC říká, že současné riziko pro veřejnost je nízké, summit
se snaží vzbudit obavy, že jde o začátek další pandemie. Jejich
informační brožura uvádí:

„Vzhledem k výskytu vysoce virulentního kmene ptačí chřipky, který
postihuje dobytek i lidi, je nezbytné, abychom se setkali a
prodiskutovali připravenost, strategii reakce a budoucí důsledky této
vyvíjející se situace.“
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Jeden z plánovaných workshopů se zaměří na téma „Plán
managementu masové úmrtnosti“, zatímco další má název „Globální
sítě pro sledování chřipky, dodávek vakcín a antivirových léků“ a bude
diskutovat o „optimalizaci vakcín“ a jejich „spravedlivém rozdělení“.

Dalším znepokojujícím tématem, kterému se chtějí věnovat, je
„Sledování a správa dat“.

Organizátoři v popisu uvádějí, že workshop na toto téma bude
„diskutovat o strategiích pro zlepšení systémů dohledu, mechanismech
včasného varování a protokolech rychlé reakce“, což zní velmi
podobně jako digitální zdravotní pasy, které se během pandemie
covidu používaly k tomu, aby se neočkování lidé nedostali do obchodů,
restaurací a dalších míst.

Webová stránka konference
identifikuje několik skupin v
kategorii „kdo by se měl
zúčastnit“, do kterých zařadili
úředníky z oblasti veřejného
zdravotnictví, epidemiology,
vládní představitele, tvůrce
politik, nevládní organizace a
lidi z farmaceutického průmyslu.

Nezávislý novinář Leo
Hohmann se domnívá, že cílem
této konference by mohlo být ovlivnění lidí před americkými volbami,
přičemž poznamenává:

„Strašení rychle nabírá na obrátkách právě v době, kdy se blíží
listopadové prezidentské volby a volby do Kongresu USA. Ať už bude
tato další pandemie načasována na listopad nebo někdy v roce 2025,
není dobré znamení, že elity naplánovaly toto cvičení.“

https://www.badatel.net/ziskat-spat-zrak
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Vakcinační programy proti ptačí chřipce již probíhají

Finsko od června již začalo proti ptačí chřipce očkovat zranitelné
skupiny obyvatelstva, jako jsou zemědělci.

Používá k tomu své zásoby 10 000 dvoudávkových vakcín, které
získalo na základě dohody mezi EU a výrobcem vakcín,
farmaceutickou společností CSL Seqirus, která poskytne 15 zemím
Evropské unie 40 milionů vakcín.

Americká vláda nedávno podepsala se společností Moderna smlouvu
na 176 milionů dolarů na vývoj mRNA vakcíny proti ptačí chřipce,
přičemž zcela odignorovala četná selhání mRNA vakcín, s nimiž přišla
pro Covid-19.

Agentura Reuters mezitím uvedla, že desítky krav s ptačí chřipkou
uhynuly nebo byly utraceny v Texasu, Jižní Karolíně, Ohiu, Coloradu a
Michiganu, což je podle Forbes „neobvyklé“, protože zabití krav je
drahé a 90 procent z nich se obvykle.

Závěr

Světová zdravotnická organizace (WHO) poznamenává, že ptačí
chřipka se „nepřenáší snadno z člověka na člověka“ a že ve vzácných
případech, ve kterých postihla lidi, měly dotyčné osoby blízký kontakt s
infikovanou drůbeží.

Přesto poznamenává, že šíření ptačí chřipky z člověka na člověka má
„pandemický potenciál“.

Autor: Cassie B., Zdroj: naturalnews.com , Zpracoval: Badatel.net
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Související články

Už je to tady: Finsko je první země, která začíná očkovat proti ptačí
chřipce
WHO nařídila vládám, aby zajistily stovky milionů dávek vakcín
Billa Gatese proti ptačí chřipce
WHO varuje, že v přicházející pandemii ptačí chřipky zemřou
miliardy lidí
Již je naplánována další „pandemie“: SARS + HIV + H5N1 (ptačí
chřipka)
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